

Nominate a Great Audiologist

Nominate a great audiologist for the [Jean Kienapple](#) award! This award offered by [Canadian Academy of Audiology, \(CAA\)](#) recognizes clinicians who deliver outstanding clinical services on an ongoing basis, as recognized by peers and clients.

Every year Canadian Academy of Audiology honours people who have made significant contributions to the profession of Audiology. We invite you to help us identify deserving candidates by submitting nominations for consideration.

Nominations for the Jean Kienapple Award can be made by anyone. You do not need to be a member of CAA to nominate an audiologist. Nominations must clearly indicate the name, organization and contact information for the nominee and the two nominators.

Nominations must include the reason for nomination with sufficient detail on the nominee's training, background, experience and outstanding aspects of their professional career. This will allow the Awards Committee to evaluate the nomination. Nominations should include testimonials from clients or other individuals impacted by the nominee. Deadline for Submissions is June 01, 2016

AWARD NOMINATION FORM

Nominez un/une audiologiste extraordinaire pour le Prix Jean Kienapple!

Ce prix, offert par l'Académie Canadienne d'Audiologie (ACA), reconnaît les cliniciens qui font preuve d'excellence dans les soins cliniques, étant reconnu par leurs collègues et clients.

Chaque année, l'Académie Canadienne d'Audiologie célèbre les personnes qui font preuve de réalisations significatives et apportent d'importantes contributions à l'avancement de la profession d'audiologie. Nous vous invitons à nous aider à identifier ces candidats en présentant des candidatures pour gagner ce prix. Les nominations de candidats pour le Prix Jean Kienapple peuvent être faites par n'importe qui. Les postulants ne doivent pas être membre de l'ACA pour nommer un/une audiologiste. Les candidatures doivent clairement indiquer le nom, l'organisation et les informations de contact du candidat et les deux postulants.

Le dossier de candidature doit fournir les raisons de mise en candidature, avec suffisamment de détails sur la formation du candidat, son expérience dans le domaine d'audiologie, les contributions à leur carrière professionnelle et réalisations uniques et exceptionnelles dont fait preuve le candidat. Le Comité des Prix pourra ainsi évaluer toutes candidatures soumises. Les mises en candidature doivent également inclure des témoignages de clients ou d'autres personnes associés professionnellement au candidat. La date limite pour les soumissions est le 1er Juin, 2016.

FORMULAIRE DE CANDIDATURE